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Part One  ZOO 俚语动物园   
drink like a fish: to regularly drink a lot of alcohol
酒喝得很多
e.g.
A: I’m thinking about holding a birthday party for Mary.

B:Okay, but remember, do not invite Sandy.

A; Why?

B: He always drinks like a fish at parties.

A: 我想给Mary办个生日派对。
B: 很好。但是切记，别请Sandy来。
A: 为什么？
B: 他总是在派对上喝得酩酊大醉。
snake in the grass:an enemy or unpleasant person who pretends to be a friend but can't be trusted.
暗藏的敌人；虚伪的朋友
e.g.
A: John asked me to join his group.

B: You’d better be careful. My friend told me that John was a snake in the grass.

A: John邀请我加入他的小组。
B: 你最好小心点。我朋友告诉我John这个人不值得信任。
A little bird told me: a way of indicating that you do not want to reveal who told you something. (Sometimes used playfully, when you think that the person you are addressing knows or can guess who was the source of your information.)
我听说

e.g.
A: Do you know anything about Lester?

B: You mean the student in Class 5? Sorry, I know nothing about him. What’s  up?

A: He sent me a present yesterday and said ‘A little bird told me that today is your birthday.’

B:He’s so weird.

A: 你了解Lester这个人么？
B: 你指五班的那个人？不好意思，不了解他。怎么了？
A: 他昨天送了我一份生日礼物，还说“某人告诉我今天是你生日”。
B: 他真诡异。
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Part Two  FRIENDS TALK 双人行
Betty与Lin商量Gap Year计划
Lin: Hello.
Betty: Hi Lin, it’s Betty here.
Lin: Hi Betty! How’s your plan going?
Betty: So far so good. My parents said ‘Yes, go ahead’.
Lin: Great! When will you leave for China?
Betty: Maybe in October, I love autumn. It’s a good season. But actually it’s still up in the air.
Lin: Well, autumn is a perfect time. I think you should come to Beijing first.

Betty: Yeah, I heard that it’s an incredible city.

Lin: 喂？
Betty: 嗨，Lin，我是Betty.
Lin:  嗨，Betty。你的计划怎么样拉？
Betty: 目前看来还不错。我父母说“好的，去吧”。
Lin: 太好了！你什么时候出发来中国？
Betty: 可能在10月吧，我喜欢秋天，是个不错的季节。不过事实上我还没决定什么时候出发呢。
Lin: 秋天很不错，我觉得你应该先来北京。
Betty: 恩，我听说北京是个非常棒的城市。
So far so good 到目前情况还不错
可用于起初预料事情进展不会太顺利，而事实上事态发展还不错的情况
The 1st round game came to an end. So far so good. The 2nd round will be tougher.
第一局比赛结束了。目前为止还不错，第二轮将会更困难一些。
Leave for 出发去某地
Leave for+目的地

I’m leaving for Europe in early September. 

我九月初出发去欧洲。

Up in the air 悬而未决

I think we should leave the question up in the air until the manager comes back.
我认为我们应该把问题先放一放，等经理回来再说。

Part Three  MY MUSIC 音乐我做主
歌曲 Selfish  
